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Předmět: Žádost o poskytnutí informací dle z. 106/1999 sb 0511.

Dobrý den, pane taj emníku, jako zastupitel bohužel nevím o žádné chystané změně práce pracovníků VPP

pod tzv. "technické služby" a právě jsem byl na to upozorněn:

"Radku, nechci rusit, ale vis, V cem je zmena tech VPP, jak rikal tajemník? Jen slovni zmena na technicke

sluzby, nakup drobneho technického vybavení a dva pracovníci + Davidova, která s nimi moc V terénu

nepracuje, ale "UMI" na PC"

1. Co přesně tajemník za uvedenou změnu považuje? Jaký je rozdíl mezi stávajícím a budoucím stavem?

2. Od kdy změna nastane?

3. Co přesně se plánuje nakoupit?

4. Kolik osob budou mít technické služby?

5 . Kolik nás ta "změna" bude stát?

6. Jak to řeší jinde? Předpokládám, že se Hrabová inspirovala např. v Nové Bělé, Staré Bělé,

Hošťálkovicích, atd. čili V podobně velkých MOb, respektive ne řádově větších obvodech.

Děkuji za odpověď dle 106ky, bohužel jinak se člověk na úřadě nic nedozví.

S pozdravem,-

  


